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CONTACT

Hanny van Brakel, fractievoorzitter Christen
Unie

“Een passie is iets wat je vanuit je hart 
doet”, zegt Hanny van Brakel, raadslid 
voor de ChristenUnie.
Zij is christen en dat betekent dat zij Jezus 
Christus wil volgen. Dat mag zij doen! Hier 
in Nederland geldt namelijk de vrijheid van 
Godsdienst, maar er zijn nog heel veel 
landen in de wereld waar dat niet zomaar 
kan. Haar passie is dan ook de compassie 
voor die mensen die niet het evangelie van 
de Bijbel mogen geloven.
Dat zijn christenen die in landen leven waar 
geen vrijheid van Godsdienst is. En vaak 
is het niet alleen geen vrijheid. Mensen 
worden ook achtergesteld, komen in de 
gevangenis of een strafkamp, of worden 

zelfs gemarteld en gedood omdat zij chris-
ten zijn of willen worden. Meestal mogen 
zij anderen ook niet vertellen over wat zij 
geloven: dat Jezus Christus de zoon van 
God is, dat Hij gekomen is om ons te red-
den, zijn leven heeft gegeven aan het kruis 
voor onze zonden en is opgestaan uit de 
dood en dat er eeuwig leven is voor een 
ieder die in Hem gelooft.
‘Open Doors’ en ‘Friedenstimme’ zijn 
organisaties die al lang bestaan en wereld-
wijd actief zijn met bieden van hulp aan 
deze christenen en evangelisten. Er wordt 
gevraagd voor hen te bidden, brieven te 
schrijven naar verschillende ambassades, 
een kaartje te sturen naar gevangen chris-
tenen of geld te doneren voor Bijbels en 
verdere steun. Maar Hanny helpt hier ook 
actief mee door met kerst literatuurpak-
ketten samen te stellen die vervolgens 
opgestuurd worden.
“De afgelopen 5 jaar is er speciaal veel 
gebeden voor Noord Korea”, vertelt Hanny:  
“Dit land staat op nummer 1 van de top 50 
landen waar christenvervolging is. Daar 
leven ontzettend veel mensen in strafkam-
pen. Ook China staat hoog op deze lijst. 
Elke maand is er een nieuw gebedsrooster, 
waarin per dag wordt aangegeven voor 
welk land, welke personen of situatie we 
kunnen bidden of schrijven.”
Op deze manier zet Hanny zich in voor 
christenen in de hele wereld, en dat vindt 
zij een voorrecht. “Vrijheid van Godsdienst 
zou een basiswaarde moeten zijn in elk 
land, voor alle volken en ieder mens!”

De Passie van…

GBO ondersteunt het uitgangspunt dat 
toerisme en recreatie in Overbetuwe 
wordt ontwikkeld en verbeterd. We vin-
den het erg belangrijk dat we daarbij de 
rust en ruimte in Overbetuwe bewaren. 
Dit betekent dat we kiezen voor klein-
schalige, extensieve recreatie. Ideeën als 
een eco-hotel in Park Lingezegen pas-
sen hier volgens GBO niet bij. Een klein-
schalig eco-hotel heeft namelijk geen 
bestaansrecht en wordt daarom al snel 
intensieve recreatie. We moeten dus wel 
oppassen met onze ambitie: het is goed 
om ambitieus te zijn, maar alleen als het 
aansluit bij de wensen van kleinschalig-
heid, rust en ruimte!

GBO vindt het ook belangrijk dat bestaan-
de goede plannen zoals het erfgoedplan, 
sterker worden uitgevoerd. Laten we 
proberen om ons erfgoed commerciëler 
weg te zetten: zorg dat het erfgoed dat 
we hebben ook zichtbaar wordt voor 
inwoners en bezoekers. Kortom: gebruik 
je aanwezige kwaliteiten! 

Mensen met goede ideeën moeten we 
als gemeente zelf actief gaan opzoeken. 
En kijk hoe je die mensen en ideeën kunt 
stimuleren en faciliteren. Enthousiasmeer 
en laat zien hoe je als gemeente kunt hel-
pen. Mensen met goede ideeën komen 
zo uiteindelijk ook zelf met vertrouwen 
naar de gemeente toe. 

Komende raadsvergadering wil GBO ech-
ter opnieuw een belangrijke waarschu-
wing afgeven. De nota Kampeerbeleid, 
het beleidsplan Recreatie en Toerisme, 
het Landschapsontwikkelingsplan, de 
beleidsregel Functieverandering en 
Nieuwvestiging in het buitengebied, 
de nota Geurbeleid… Nu zijn het alle-
maal losse nota’s en beleidsstukken die 
onderling niet altijd helder op elkaar zijn 
afgestemd. GBO vindt dit geen goede 
gang van zaken en wil graag dat al deze 
documenten naast elkaar gelegd worden 
om tegenstrijdigheden eruit te halen. De 
samenhang tussen alle plannen moet 
vervolgens vertaald worden naar één 
nieuwe nota van uitgangspunten voor 
het bestemmingsplan Buitengebied. 
Dit nieuwe en betere plan zal leiden tot 
meer duidelijkheid voor de beoordeling 
van aanvragen van inwoners en bedrij-
ven. Hierdoor weet men sneller waar 
men aan toe is. En dat is zowel voor de 
aanvragers als voor Overbetuwe beter. 

Nieuwsbrief van 
GBO ontvangen? 
Ga naar www.gbo.nu.

Vraag het de Raad

Komende raadsvergadering (28 okt.) staan de nota Kampeerbeleid en het beleidsplan 
Recreatie en Toerisme op de agenda. Wat vindt GBO over kamperen en recreëren in 
Overbetuwe?

Kleinschalig kamperen en 
recreëren in rust en ruimte

Michaël van den Boogaart (GBO) aan het woord:
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Overvol is de agenda en bomvol zit 
de raadszaal. Veel insprekers hebben 
zich aangemeld.

Tbs-kliniek
De insprekers hebben hun vertrou-
wen verloren in de gemeente doordat 
afspraken niet worden nagekomen. 
Bij de raadsleden duizelt het nog door 
alle cijfers die hen de laatste tijd om de 
oren zijn gevlogen. Johan Peters (CDA) 
geeft een opsomming: 6 afzonderings-
cellen, 112 wooncellen, 28 time-out 
cellen. Hij kan dit met zijn “boeren-
verstand” niet meer volgen. De raad 
wil duidelijkheid, ook voor de inwoners 
in Zetten. 
Het college van B&W sluit met de 
stichting OG Heldring-Rooyse Wissel 
een overeenkomst over de toekom-
stige Tbs-kliniek in Zetten. De raad wil 
dat hierin heldere afspraken gemaakt 
worden. Jan Meijer (D66) dient daarom 
twee moties in. Samen met het CDA 
en de VVD wil hij garanties van het 
college. Het aantal plekken mag nooit 
meer zijn dan 124. Ook een uitbreiding 
van het gebouw mag niet: “nu niet en 
in de toekomst niet”. De moties krijgen 

steun van een meerderheid van de 
raad, zodat het college weer aan de 
slag moet met de overeenkomst. 

Betuws Bedrijvenpark
De insprekers wijzen de raadsleden op 
de randvoorwaarden die zij in het ver-
leden hebben vastgesteld. Een voor-
waarde die vanavond wordt bespro-
ken, is de verkeersontsluiting van het 
toekomstige bedrijventerrein langs 
de A-15. In het verleden is afgespro-
ken dat deze ontsluiting direct via de 
A-15 moet lopen. Maar Rijkswaterstaat 
keurt deze oplossing af. Het college 
biedt nu een alternatieve oplossing door 
afslag 38 aan te passen. De CU en het 
GBO willen de voorwaarde nog niet 
loslaten. Andere raadsleden denken dat 
hun wens onhaalbaar is geworden. Toch 
twijfelen raadsleden over de alternatieve 
oplossing. Het CDA, D66, VVD en PvdA 
dienen een amendement in. Het college 
moet onderzoeken wat hun oplossing 
kost, hoe het zit met de verkeersveilig-
heid en of de lokale wegen niet overbe-
last raken. Hierna stemt een meerder-
heid van de raad voor het voorstel van 
het college.

Terugblik raadsvergadering 30 september 2008

“Afspraak = afspraak”

Deze maand wordt de opsteker uitge-
reikt door GroenLinks raadslid Willemien 
Seinhorst. Zij wil de opsteker graag geven 
aan Leo Starink, voorzitter van de stichting 
Over-Betuwe Groen Natuurlijk. “Uiteraard 
vind ik dat alle vrijwilligers van deze stich-
ting een opsteker verdienen. Maar Leo is 
degene die het initiatief voor de stichting 
genomen heeft en ook de kar trekt, daar-
om overhandig ik hem nu deze opsteker.”, 
vertelt Willemien.
Willemien heeft Leo in 2001 leren kennen 
en zijn enthousiasme, motivatie en inspiratie 
om zich in te zetten voor het behoud van 
onze natuur vindt zij erg aanstekelijk werken. 
Samen met alle vrijwilligers van deze stich-
ting heeft Leo zich onder andere ingezet 
voor het Bremerton Bos. Ook maakt hij zich 

sterk om de kleine stukjes groen die er nog 
zijn binnen de gemeente te behouden. “Het 
zou fijn zijn als de samenleving meer respect 
toont voor de natuur, en er bewuster mee 
omgaat. Want uiteindelijk is het ecosysteem 
toch de basis waarop we met zijn allen kun-
nen leven!”

De Opsteker
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